

Sunseeker

MAISON COMMON



SEEKING THE SUN BY THE SEA
COOKBOOK

MAISON COMMON



SEEKING THE SUN... BY THE SEA
LOOKBOOK

Seeking the sun... by the sea

SPRING/SUMMER 2025

Die Küste entfernt sich langsam und mit ihr der mediterrane Duft von Rosmarin, Lavendel, Zitrus und Pinien. Im kommenden Sommer feiern alle Generationen der MAISON COMMON Familie in einer exklusiven Kollaboration mit SUNSEEKER YACHTS* die Essenz des Happy Luxury, die Unbeschwertheit einer exklusiven Yacht Society.

YOU ARE THE CAPTAIN

Die eleganten Stilelemente der Marine sind die Basics der Saison. Tragen Sie an Land oder auf hoher See Sailor Pants mit liebevoll handgefertigten MC Knöpfen. Must der Meere: blau-weiße Streifen finden Sie auf Strick-Jumpern oder der Seidenbluse mit XL Volant- und Schluppen-Details, die perfekte ultra-feminine Uniform an Bord oder im Office. Das klassische blaue Kleid mit der liebevoll geklöppelten Borte am Matrosenkragen macht Lust, im Lounge Chair an Bord *Tender is the Night* nochmal zu lesen und im Hotel du Cap in Antibes - wo Autor F.Scott Fitzgerald und Zelda in den 1920ern lebten - an Land zu gehen.

TIMELESS - WHERE TIME DOESN'T COUNT

„Später erinnerte sie sich an all die Stunden des Nachmittags als glücklich, eine jener ereignislosen Zeiten, die im Moment nur als Verbindung zwischen vergangenem und zukünftigen Vergnügen erscheinen, sich aber als das Vergnügen selbst herausstellte“, heisst es im Roman. Der Schwung, den ihnen der spektakuläre Volant Stripe Skirt gibt, macht glücklich. So wie auch das 'Happy Seagulls everywhere' Hemdblusenkleid, um in der Stadt mit einem Augenzwinkern die Sehnsucht nach Meer zu teilen oder beim Schlendern in Amalfi mit der exzentrischen Klasse, die MAISON COMMON Frauen aller Generationen verbindet, aufzufallen.

SEEKING THE SUN

Die gelbe Tweedjacke mit aufgenähten Taschen ist wie das strahlende Versprechen eines endlosen Sommers. Ein Must schon ab den ersten Tagen der Saison. Das weiße Blusenkleid mit der schmeichelhaften Korsett-Taille im 'Beach Favorites & Stripes' Print ist ein Hingucker, mit dem Sie faszinierte, wohlwollende Blicke auf sich ziehen werden. Der unerklärliche, seltene Charme wie bei Scott Fitzgerald: „Du bist das einzige Mädchen, das ich seit langem gesehen habe, das tatsächlich wie etwas Blühendes aussah.“

CELEBRATE THE SUMMER BY THE SEA

Dresscode 'Blue & White' steht auf der RSVP für unseren Happy Luxury Sommer '25. An Bord der MAISON COMMON x SUNSEEKER Yacht Party ist die Abendeinladung betont laid back, dem Barfuß-Kodex an Bord angepasst. Kollektor-Piece ist der Rock im 'Nauticalistically' Print mit aufgesticktem *Maison Common ...* Quote in Seemannsknoten-Manier. In weißen Sailor Shorts können Sie agil bei Manövern helfen. Land in Sicht? Allein am Bug sind Sie die Erste, die den Duft der üppigen Küstenlandschaft wieder genießt, während von hinten das Lachen schallt. Es könnte sein, dass jetzt ein Gedanke an Jay Gatsby schweift: „AND I LIKE LARGE PARTIES. THEY'RE SO INTIMATE. AT SMALL PARTIES THERE ISN'T ANY PRIVACY.“

Ihre Rieke Common

The coast slowly recedes, taking with it the Mediterranean scents of rosemary, lavender, citrus, and pine. This coming summer, all generations of the MAISON COMMON family celebrate the essence of Happy Luxury in an exclusive collaboration with SUNSEEKER YACHTS**. Embrace the carefree spirit of an exclusive yacht society.

YOU ARE THE CAPTAIN

Elegant nautical style elements form our season's basics. On land or at sea, wear sailor pants with lovingly handcrafted MC buttons. A must-have of the seas: blue and white stripes adorn knit jumpers or the silk blouse with XL ruffle and bow details, are the perfect ultra-feminine uniform on board or in the office. The classic blue dress with the lovingly hand-knitted trim on the sailor collar invites you to relax in the lounge chair on board and read *Tender is the Night* once more, then disembark at the Hotel du Cap in Antibes, where author F. Scott Fitzgerald and Zelda lived in the 1920s.

TIMELESS - WHERE TIME DOESN'T COUNT

„Later she remembered all the hours of the afternoon as happy - one of those uneventful times that only appear as a link between past and future pleasures, but turned out to be the pleasure itself,“ the novel says. The swing of the spectacular Volant Stripe Skirt brings joy. As does the 'Happy Seagulls everywhere' shirtdress, perfect when you long for the sea, outstanding while strolling in Amalfi. Eccentric elegance unites MAISON COMMON women of all generations.

SEEKING THE SUN

The yellow tweed jacket with appliqué pockets is like the radiant promise of an endless summer. A must-have from the very first days of the season. The white blouse dress with the flattering corset waist in the exclusive 'Beach Favorites & Stripes' print is a head-turner that will draw fascinated, approving glances. It has the inexplicable, rare charm reminiscent of Scott Fitzgerald: “You're the only girl I've seen for a long time that actually did look like something blooming.”

CELEBRATE THE SUMMER BY THE SEA

Dress code 'Blue & White' is the RSVP for our Happy Luxury Summer '25. At the MAISON COMMON x SUNSEEKER yacht party, evening invitations are distinctly laid back, in line with the bare-foot code on board. The skirt in 'Nauticalistically' print with embroidered *Maison Common ...* quote in sailor's knot fashion, is a one of a kind collector's Must-have. If you choose white sailor high waisted button shorts, you can actively assist with maneuvers. Land in sight? Alone at the bow, you're the first to savor the scent of the lush coastal landscape again, while laughter echoes from behind. You might now find your thoughts drifting to Jay Gatsby: “AND I LIKE LARGE PARTIES. THEY'RE SO INTIMATE. AT SMALL PARTIES THERE ISN'T ANY PRIVACY.“

Yours, Rieke Common



*SUNSEEKER YACHTS - die weltweit führende Marke für High End Hochleistungs-Motoryachten - sind eine Klasse für sich. Elegante, diskrete Performer, die den allerhöchsten Ansprüchen genügen. Zusammen stechen wir in See, um den gemeinsamen, exquisit zwanglosen und luxuriösen Lifestyle an Bord zu feiern.

**SUNSEEKER YACHTS - the world's leading brand for high-end, high-performance motor yachts - are in a class of their own. Elegant, discreet performers that meet the highest standards. Together, we set sail to celebrate our shared, exquisitely casual and luxurious lifestyle on board.























































































4525 405 620



4010 460 500



4241 102 500



4570 416 620



4532 410 450



4242 427 100



4615 462 500



4616 465 500



4670 466 100



4420 405 620



4902 725 420



4553 411 420



3400 700 420



4329 411 420



4550 406 490



4813 22 100



4046 451 490



4809 688 490



4828 300 490



4405 407 490



4243 496 200



4903 725 130



4243 496 490



4903 725 490



4512 604 300



4807 10 490



4049 468 490



4564 604 480



4248 452 490 | 91



MAISON COMMON
LEOPOLDSTRASSE 256
80807 MÜNCHEN
TELEFON 089 35 81 81 06
TELEFAX 089 35 81 81 10



MAISONCOMMON.COM

A close-up, low-angle shot of the white hull of a Sunseeker yacht. The name "Sunseeker" is prominently displayed in a raised, chrome-finished font. Above the nameplate, a stainless steel railing with glass panels is visible, reflecting the sky. The background shows a clear blue sky with scattered white clouds. The yacht's deck features a dark, recessed area with horizontal slats.

Sunseeker

MAISONCOMMON.COM